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To: 5.12e
A. @minvws.nl

Ce: Sl @minvws.nl]; ) EAE @minvws.nl]; EAE Ea

o1200
From: 5.1.2e £512 512¢)

Sent: Mon 3/29/2021 11:17:17 AM

Subject: RE: Bestuurlijk overleg EURO2020

Received: Mon 3/29/2021 11:17:17 AM

Let wel op die ene zin: in de wet toegangsbewijzen wordt niet geregeld dat na een toegangstest de anderhalve meter losgelaten
kan worden.

Met enthousiaste groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Programma Directie Covid-19

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

tp: www.rijksoverheid.nl

Van: 2e 5.512 512 ) JEEEM @ninvws.nl>
Verzonden: maandag 29 maart 2021 13:01

Aan: EAFORERPEREAEE @minvws.nl>

CC: ERECIEAEIIVCH PC @minvws.nl>;BENE)JEEM @minvws.nl>; §.1.2e sieisize 512el

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Bestuurlijk overleg EUR02020

Dank, 5.1.2e

\olgens mij moest er alleen worden afgestemd en dat hebben we nu gedaan. Nota hoeft niet formeel langs jullie directeur.

heeft het trouwens net kort met besproken en die snapte ook de lijn die we nu voorstellen.

Ik ga nu de nota met de opmerking dat er is afgestemd weer doorzetten in marjolein.

Groet,

van: BEXBEIER) IE eo ninvws.ni>
Verzonden: maandag 29 maart 2021 12:48

Aan: [ERFTR-EAFIENEAED @ minvws.nl>

CC: BEER ICR PLN) JERE @ minvws.nl>;

Onderwerp: RE: Bestuurlijk overleg EUR02020

) minvws.nl>

Ha BEE

Bedoelt de DGV dat deze nota langs onze directeur moet?

Scenario van 12.000 lijkt mij reéel. En ik zou dat vooral aanhouden en op later moment, als fieldlab resultaten bekend zijn,
eventueel kijken naar meer mensen.

Opschalen kan volgens mij alleen als de uitkomsten van de Fieldlabs daar aanleiding toe geven.
Het is in ieder geval niet zo dat in de wet toegangstesten geregeld is dat na een toegangstest de anderhalve meter losgelaten
kan worden. Integendeel, die gaat juist uit van anderhalve meter.

Stopknop is sowieso verstandig.

51 2
fl usiaste groet,
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Programma Directie Covid-19

Parnassusplein 5 | 2511 VX Den Haag IEE
Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Verzonden: maandag 29 maart 2021 12:24

Aan: ERFCERER WL 5120] minvws.nl>

CC: EARS EVEREI ) < minvws.nl>

Onderwerp: Bestuurlijk overleg EURO2020

Urgentie: Hoog

Excuses maar ik heb even snel je hulp nodig (kreeg je telefonisch niet te pakken).

Onze minister heeft MORGEN een bestuurlijk overleg met Burgemeester en wethouder van Amsterdam over EURO2020.

Daarin wordt het realistisch scenario besproken over de aanwezigheid van publiek tijdens de vier wedstrijden die in juni worden

gespeeld.
KNVB moet namelijk voor 7 april laten weten aan de UEFA welk scenario Nederland kiest. Het scenario is dat minimaal 25%

publiek (12.000) per wedstrijd aanwezig kan zijn en dat, indien de Fieldlab resultaten die in april verwacht worden positief zijn,
we voor 28 april eventueel kunnen groeien naar een scenario van maximaal 75% publiek (36.000). Daarbij wordt vermeld dat de

Nederlandse overheid altijd beschikt over een stopknop om anders te beslissen.

De stukken heb ik vorige week in Marjolein gedaan en nu kreeg ik vanochtend de vraag van DGV om het af te stemmen met

PDC.. zou jij er snel naar willen kijken (misschien alleen de nota voor de minister). Het past allemaal binnen de afspraken die we

hebben gemaakt en NCTV is ook op de hoogte. Het is nog de bedoeling dat het scenerio formeel in ACC-MCC wordt bekrachtigd.

Excuses dat ik je zo overval..

Groet


